
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 2.12. 2008 
 
Přítomni:  Mgr. Bogan, Ing. Richter, Prof. Vráblíková, Ing. Neruda. Mgr. Vojtíšek, Ing. 

Dolanský, Doc. Janoš, Ing. Vosátka, Ing. Brůna 
Omluveni:  --- 
 
 
Úkoly z minulých KD: 
Z kolegia rektorky: 

- díky evaluaci UJEP univerzita získala prodloužení platnosti akreditace většiny oborů 
na dalších 6 let. V současné době všem akreditovaným oborům FŽP bude akreditace 
prodloužena na 6 let. Nicméně po dvou letech proběhne kontrola ze strany AK, jakým 
způsobem jsou naplňována doporučení uvedená v hodnotící zprávě AK. Definitivní 
znění hodnotící zprávy UJEP ani fakulta zatím neobdržely. 

- udílení cen rektorky a představitelů města proběhne 17.12. v aule rektorátu, 
- proběhla diskuse k návrhu směrnice o bezpečnosti práce a ochraně zdraví při práci – 

návrh bude vystaven na webu a připomínky bude možné zasílat pí. Braunové. 
Následně v lednu proběhne školení zaměstnanců UJEP. 

- dále děkan upozornil na směrnice a příkazy k oběhu účetních dokladů a k mezinárodní 
mobilitě studentů, 

- s ohledem na spisový a skartační řád bylo vedením UJEP přislíbeno nalezení 
vhodných archivačních prostor, 

- na jednotlivých součástech UJEP musí proběhnout aktualizace DZ, 
- je vydán nový předpis pro náhrady za zahraniční cesty, 
- financování FŽP je s ohledem na vykázaných 1201 studentů zajištěno na rok 2009 

dostatečně, 
- dokončuje se projekt jednotného vizuálního stylu UJEP. 

 
Z KD 18.11.2008 
Bod č. 5: Výběrové řízení 
Děkan upozornil, že některé klíčové předměty stud. oborů jsou zajišťovány externími 
pedagogy, pedagogy v důchodovém věku a nebo nemají zajištěnu zastupitelnost. Proto 
navrhuje s ohledem na perspektivu rozvoje fakulty a splnění podmínek Akreditační komise 
vypsat výběrové řízení na vybraný okruh předmětů. Vypsání výběrového řízení zajistí 
proděkan pro studium po dohodě s děkanem. 
 
Bod č. 7: Propagační materiály 
Budou připraveny propagační materiály fakulty. Část z nich bude věnována do tomboly plesu 
UJEP. 
 
Nové: 
Bod č. 1: GAČR 
Děkan informoval, že FŽP nezískala na příští rok žádný nový projekt GAČR. 
 
Bod č. 2: Investice na rok 2010 
Tajemník fakulty požádal o zaslání návrhů na investice plánované na rok 2010. 
 
Bod č. 3: VaV 
Doc. Janoš informoval o změně podpory VaV – instituce budou získávat prostředky na 
základě výsledků vědy a výzkumu. Dále informoval o plánované revizi seznamu periodik 



akceptovaných pro publikování výsledků VaV a dále o připravovaném seznamu 
akceptovaných vydavatelů pro vydávání monografií. 
 
Bod č. 4: aktualizace webových stránek 
Ing. Brůna vyzval k aktualizaci webových stránek kateder. 
 
 
Termín dalšího kolegia:  16.12.2008 od 13 hod.,  

první kolegium v roce 2009 bude 6.1. 
Zapsal:    Ing. Dolanský 
 


